
Referat af elevrådsmødet torsdag den 19.1.23 

Kl. 10.30 på biblioteket. 

 

1) Siden sidst – herunder om punkter, som har været oppe på lærermødet. 

Thomas fortalte om status på de ting. 

- Tornebuske i skolegård bliver fjernet, og noget andet UDEN torne bliver sat op. 

- Der vil blive sat flere skraldespande op på skolens område. 

- Udedukse er startet op igen. 

 

2) Nye forslag til næste lærermøde. 

Ingen forslag i denne omgang. 

 

3) Status på lånekassen. 

Lånekassen er godt på vej. Alle de ting elevrådet har ønsket er allerede bestilt, og  

så snart tavlen er sat op, kan man begynde at låne fra kassen. 

Elevrådet vil inden kassen tages i brug fortælle om reglerne. Dette kommer til at  

foregå ved en morgensamling. 

 

4) Bestyrelsesmødet den 30/1-23 

Sarah og Liva deltager i dette møde og fremlægger elevrådets forslag om en daglig  

skolebod og ændringer af skolegården. 

 

5) Eventuelt. 

Næste møde: 2. marts kl. 10.30 på biblioteket. 

Ref. Thomas 


